
FRØYA KOMMUNE 

 

MØTEPROTOKOLL 

 
 

Hovedutvalg for drift: 

Møtested: 
Kommunestyresalen, 

Frøya herredshus 

Møtedato: 
21.10.2014 

Møtetid: 
09.00 – 10.45 

Av utvalgets medlemmer møtte 

7 av 7   

Fra og med sak:  54/14 

Til og med sak:  60/14 

 

 

Faste representanter i Hovedutvalg for drift i perioden 2011 - 2015 

  
Ap, H: 

Helge Borgen, leder 

Eli Ann Karlsen, nestleder 

Vida Zubaite-Bekken 

Anders Gåsø 

Frp, Venstre og Sp: 

Sten S. Arntzen 

Vibeke Franck Sehm 

Ola Grønskag 

 

 

Faste representanter med forfall: 

 
Ap, H: 

Vida Zubaite-Bekken 

  

 

Vararepresentanter som møtte: 

 
Ap, H: 

Ann Kristin Kristoffersen  

  

 

Merknader: 

 
1. Innkalling til møte med saksliste ble enstemmig godkjent.  

2. Repr. Vibeke Franck Sehm var veldig fornøyd med innkallingen.  

 

 

 

Underskrift: 
 

 

Helge Borgen Ola Grønskag  

Leder Protokollunderskriver 
 

 

 

Janne Andersen  

Sekretær 
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HOVEDUTSKRIFT 
 

 

Utvalg  : Hovedutvalg for drift 

Møtedato: 21.10.2014 

 

 

SAKSLISTE 

 

 

Saksnr. Arkivsaksnr. 

  Innhold 
 

54/14 14/1279   

 GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTE 09.09.14  

 

55/14 14/1134   

 REFERATSAKER  

 

56/14 14/488   

 PLAN FOR UTBEDRING OG VEDLIKEHOLD AV KOMMUNALE BYGNINGER  

 

57/14 14/1282   

 REVIDERING AV VEDTEKTER BARNEHAGE  

 

58/14 14/1267   

 DISPENSASJON PEDAGOGISK LEDER NORDSKAG OPPVEKSTSENTER  

 

59/14 14/271   

 FELLES IKT TJENESTE FOR FRØYA OG HITRA KOMMUNER  

 

60/14 14/1280   

 ORIENTERINGER/SPØRRERUNDE  
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54/14  

GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTE 09.09.14  

 

 

Vedtak: 

 

Protokoll fra møte 09.09.14 godkjennes som framlagt. 

 

Enstemmig.  

 

Forslag til vedtak: 

 

Protokoll fra møte 09.09.14 godkjennes som framlagt. 

  

 

55/14  

REFERATSAKER  

 

 

Vedtak: 

 

Referatet taes til orientering. 

 

Enstemmig.  

 

Forslag til vedtak: 

 

Referatet taes til orientering. 

  

 

56/14  

PLAN FOR UTBEDRING OG VEDLIKEHOLD AV KOMMUNALE BYGNINGER  

 

 

Vedtak: 

 

Hovedutvalg for drift tar planen «Vedlikeholdsbehov på kommunale bygninger», datert 08.10.14, til 

orientering og ber om at planen legges til grunn for budsjett 2015 og økonomiplan 2015 – 2018 ved at det 

settes av årlig 5 mill. kr til utbedring og vedlikehold av kommunale bygninger.   

 

Enstemmig.  

 

Forslag til vedtak: 

 

Hovedutvalg for drift tar planen «Vedlikeholdsbehov på kommunale bygninger», datert 08.10.14, til orientering 

og ber om at planen legges til grunn for budsjett 2015 og økonomiplan 2015 – 2018 ved at det settes av årlig 5 

mill. kr til utbedring og vedlikehold av kommunale bygninger.   

  

 

57/14  

REVIDERING AV VEDTEKTER BARNEHAGE  

 

 

Vedtak: 

 

Hovedutvalg for drift vedtar endringene i vedtekter for de kommunale barnehagene, iflg. vedlegget. 

 

Enstemmig.  
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Forslag til vedtak: 

 

Hovedutvalg for drift vedtar endringene i vedtekter for de kommunale barnehagene, iflg. vedlegget. 

 

  

58/14  

DISPENSASJON PEDAGOGISK LEDER NORDSKAG OPPVEKSTSENTER  

 

 

Vedtak: 

 

Hovedutvalg for drift innvilger dispensasjon fra kravet om pedagogisk leder Nordskag oppvekstsenter for 

Lill Marita Olsen. 

 

Enstemmig.  

 

Forslag til vedtak: 

 

Hovedutvalg for drift innvilger dispensasjon fra kravet om pedagogisk leder Nordskag oppvekstsenter for Lill 

Marita Olsen. 

 

  

59/14  

FELLES IKT TJENESTE FOR FRØYA OG HITRA KOMMUNER  

 

 

Hovedutvalgets innstilling til kommunestyret: 

 

1. Det skal etableres en felles IKT-tjeneste for kommunene Frøya og Hitra. Etableringstidspunktet 

settes når administrasjonen har utarbeidet en trinnvis framdriftsplan for arbeidet, der målet er at 

kommunene får en fullstendig integrasjon og samordning av alle IKT-baserte systemer i Hitra og 

Frøya kommuner. 

2. Det etableres felles datarom for Frøya og Hitra kommuner på Hitra / Hitra rådhus 

3. Som vertskommune for den felles IKT tjenesten velges Hitra kommune. Relevant avtaleverk mellom 

kommunene utarbeides. 

4. Felles kostnader knyttet til integrasjon gjennomføres innenfor en ramme for 2015 på totalt 1 Mkr, 

der kommunene dekker 50 % hver. Kommunene tar høyde for dette i økonomiplanarbeidet. 

5. Arbeidet gjennomføres etter samme strategi som ble utredet for IKT-samarbeidet i 

Orkdalsregionen. 

Det forusettes at både Frøya og Hitra kommuner gjør samme vedtak. 

 

Hovedutvalg for drift tar saken til orientering.  

 

Forslag til vedtak: 

 

1. Det skal etableres en felles IKT-tjeneste for kommunene Frøya og Hitra. Etableringstidspunktet settes når 

administrasjonen har utarbeidet en trinnvis framdriftsplan for arbeidet, der målet er at kommunene får en 

fullstendig integrasjon og samordning av alle IKT-baserte systemer i Hitra og Frøya kommuner. 

2. Det etableres felles datarom for Frøya og Hitra kommuner på Hitra / Hitra rådhus 

3. Som vertskommune for den felles IKT tjenesten velges Hitra kommune. Relevant avtaleverk mellom 

kommunene utarbeides. 

4. Felles kostnader knyttet til integrasjon gjennomføres innenfor en ramme for 2015 på totalt 1 Mkr, der 

kommunene dekker 50 % hver. Kommunene tar høyde for dette i økonomiplanarbeidet. 

5. Arbeidet gjennomføres etter samme strategi som ble utredet for IKT-samarbeidet i Orkdalsregionen. 

Det forusettes at både Frøya og Hitra kommuner gjør samme vedtak. 
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60/14  

ORIENTERINGER/SPØRRERUNDE  

 

 

 Status revidering av trafikksikkerhetsplan:  

Er godt i gang. Teknsisk sjef kan ikke garantere at trafikksikkerhetsplanen kommer opp til neste møte i 

hovedutvalg for drift pga. budsjettforhandlinger.  

 

 Styringsdialog 2014-oppvekstdebatt kommer opp i kommunestyret i november. 

 

 Status Nordskag oppvekstsenter:  

o Prosessen vedrørende flytting til Nabeita oppvekstsenter er godt i gang. Foreldre/foresatte ved 

Nordskag oppvekstsenter føler de blir godt ivaretatt av virksomhetsleder Tove Karlsen ved 

Nabeita oppvekstsenter.  

o Teknisk sjef Andreas Kvingedal informerer om at det har kommet inn 4 anbud. Anbudene 

ligger nå hos arkitekt for gjennomgang og det er snart klart.  

o Rep. Vibeke Franck Sehm stiller spørsmål vedrørende ny virksomhetsleder Nordskag 

oppvekstsenter; Rådmann informerer om at kommunen avventer med å lyse ut ny stilling som 

virksomhetsleder til midten av desember når de er ferdige med budsjett. Har ting mer klart når 

budsjettforhandlingene er over.  

o Repr. Anders Gåsø stiller spørsmål vedrørende det nye lokalet til barnehagen; Arvid 

Hammernes informerer om at det fortsatt jobbes med å få godkjent det nye lokalet som 

midlertidlig barnehage. Det som gjenstår er brannvarslingssystem, godkjent ventilasjonsanlegg 

og arbeidstilsynets godkjenning.  

 

 Status barnevern:  

Rådmann Svanhild Mosebakken informerer om status pr. dato på barnevern.  

 

 Orienteringer fra Ass.rådmann Beathe Sandvik Meland:  

o Det gis en orientering rundt kommende resurskrevende tjenester.  

o Det gis en orientering rundt «morgendagens omsorg» som skal drøftes i felles folkevalgt 

nemnd for Frøya og Hitra den. 22.10.14.  

 

 


